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Referat fra årsmøtet i Ringerike o-lag 2019
Torsdag l4.februar, k1.19.00 - kl21.00
Hole herredshus, kommunestyresalen

Sak 1. Åpning
Leder i o-laget Kristian Kihle åpnet møtet og ønsket velkommen.

Godkjenning av stemmeberettigete. Årsmøtet satt med 15 deltakere med stemmerett. I tillegg
møfte Lars Winther fra Hole idrettsråd som observatør.

Innkalling godkjent -annonsert på hjemmesida og i Ringerikes blad med 6n måneds varsel.

Saksliste godkjent. Ingen innkomne saker.

- Valg av referent: Live Ytrehus.

- To til å undertegne protokollen: Sissel Skovly og Lars-Inge Arnevik
- Valg av møteleder: Frode Løset

Sak 2. Årsmelding 2018
Vedlegg: Resultatoversikt, Representasjon og vew, Draktbeholdning, Oversikt over materiell,

Kartbeholdning, Måldokument 20 17 -2021 .

Kristian Kihle leste styrets beretning for 2018.

Punktvis gi ennomgang av utvalgenes årsmeldinger.

Komme nt ar er t il År s meldingen :

Kartutvalget: På spørsmål ble det opplyst at fri nedlasting av kart kan være klarl om ei ukes

tid.

Rekruttering- og treninesutvalget: Ordstyrer leste oppsummeringen til utvalget. Opplegg for
DNT Ringerike ble ikke gjennomført, og setningen om dette s.9 strykes.

Trim- og tur-o utvalqet: Side 1 1 om salg, årstallet i første setning rettes til2017: Det har vært

en nedgang siden 2017,.....

Kommentarer til vedleggene :

Representasjon og verv: Brede H. Gundersen har vært revisor i Buskerud o-krets.



Kartbeholdning: Det er ikke registrert uttak av papirkart fra lageret i2018, og Kartutvalget
kan sammen med styret vurdere om denne oversikten skal være med i framtidige
årsmeldinger.

Målstruktur: Retting 1.4 Deltakelse i NM/HL: Tuva Aas Stræte løp junior NM-langdistanse.

Tallet rettes fra 0 til 1.

2.1 KMindividuelt-KMjuniorDlHlT-20: OskarArnevikblenr.4iløpet,menfikkbronsei
KM. Tallet endres fra 0 til 1.

Vedtak:
Årsmelding med åLrsmøtets kommentarer godkj ent.

Sak 3. Regnskap 2018, eget dokument.
Brede Gundersen redegjorde for hovedtrekkene i regnskapet.

Revisors rapport ble lagt fram på årsmøtet og lest av møteleder.

Det kom ingen kommentarer til regnskapet.

Vedtak:
Regnskapet for 2018 med et overskudd på kr 145 384,60 på drift og et underskudd på

kr 147 150,57 på kartregnskap godkiennes.

Sak 4. Forslag til årsplan 2018
Møteleder ba utvalgslederne kort gjennomgå sine planer og ba om innspill fra
årsmøtedeltakerne. Utvalgene fikk støtte til å følge opp planene slik de er skissert.

Vedtak:
Forslaget til årsplan for 2018 oversendes nytt styre for endelig behandling.

Sak 5. Budsjett 2019, eget dokument.
Fastsetting av medlemskontingent ble behandlet under dette punktet.

1. Medlemskontingent.

Styret la fram et forslag om at medlemskontingenten ble holdt på samme nivå som i 2018.

2. Budsjett
Brede Gundersen redegjorde kort for budsjettet for 2018.

Helge Graffer redegjorde for karlbudsjettet.



Vedtak:

1. Medlemskontingenten for 2019 fastsettes til:
o Enkeltmedlemmer under 2l åLr kr 250

o Enkeltmedlemmer 2l år og eldre kr 550

o Støttemedlemmer k 250

o Familiemedlemskap kr 1200

2. Budsjettet for 2019 ble enstemmig vedtatt.

Sak 6. Organisasjonsstruktur
Kristian redegjorde for bakgrunnen for at vi må innhente taushetserklæring(er), og styrets

forslag om å legge denne oppgaven til nestleder.

Vedtak:
Oppgaven med å innhente og oppbevare taushetserklæring(er) om medlemsregister legges til
nestleder.

Sak 7. Innkomne saker.
Det hadde ikke kommet inn noen saker som skulle behandles av årsmøtet.

Sak 8. Valg
Valgkomiteen har bestått av Ivar Lindseth og Marion Amundsen med Juha Viena som

vararepresentant.

Valgkomiteens innstilling ble delt ut påmøtet.

Møteleder la fram valgkomiteens innstilling. Komiteen har fått tillitsvalgte til alle valg.

Kristian Kihle la fram styrets forslag til valgkomite, og ba årsmøtet om å gi styret fullmakt til
å velge utsendinger til Kretstinget og årsmøtet i Ringerike Idrettsråd.

Vedtak:
1. Styret ble enstemmig valgt.

2. Styret får fullmakt til å velge utsendinger til Kretsting og årsmøtet i Ringerike

Idrettsråd.

3. Tillitsvalgte i Ringerike o-lag 2019 er vist under, styremedlemmer er markert med

uthevet skrift:



Oppgave Navn

Leder Kristian Kihle
Nestleder/sekretær/po litiatte ster/taushetserklæring Live Ytrehus
Kasserer Brede H. Gundersen

Funksjoner under AU
Hiemmeside Sverre Graffer/Even Amundsen Bj ørkli
Ribbemarsjen Morten Dåsnes/Kari Strande

Grenaderen Per Erik Opseth

Eggemomila Lars-Inge Arnevik

Arrangementsutvalg
Leder Kari Strande
Medlem (EKT) Stig Melling

Medlem (lager) Marius Bull-Tornøe Bjørkli
Medlem (drakter) Knut Aas

Medlem (ROL karusell) Karen Backe Langum

Medlem (VDG) Frode Løset

Trim- og tur-o-utvalg
Leder Sissel Skovly

Medlem Juha Viena

Medlem Anne Kristin Kvamme

Medlem Lars Berglund

Medlem Ragnhild E. Hultgreen

Medlem (Ti på topp) Ivar Lindseth

Rekrutterings- og treningsutvalg
Leder lb ameidrettsansvarli g Kristine Grønlund
Medlem Aina Elise Viena

Medlem Lars Berglund

Medlem Morten Dåsnes

Medlem Kjersti Stræte

Kartutvalg
Leder Helge Graffer
Medlem (kartsalg) Lars-Inge Arnevik



Hederstegnutvalget
Leder Frode Løset

Medlem Ragnhild E. Hultgreen

Medlem Per Gunnar Dahl

Valgkomite
Leder Anne Guro Nøkleby

Medlem Marion Amundsen

Varamedlem Ivar Lindseth

Revisor Trine Trongmo Opseth

Revisor Knut Ivar Kollstrøm

Før den formelle delen av årsmøtet startet, ønsket lagets leder å gratulere Morten Dåsnes med

Silvas ærespris for 2018. Morten var ikke til stede påmøtet, men hadde fått prisen på BuOKs

Kretsting tirsdag lZ.februar.

På dette årsmøtet hadde hver av deltakeme fatt utdelt et inngangslodd, og i pausen ble det

trukket fire O-bøker, ett Silva tommelkompass og en hovedpremie som var dekning av alle

startkontingenter i hele 2}l9laltemativt et gavekort på kr 2000 hvis vinneren var under 26 år.

Knut Ivar Kollstrøm vant hovedpremien og får dermed løpe gratis i hele 2019.

Kristian Kihle takket for møtet og ønsket alle en god o-sesong.

14.02.2019

Live Ytrehus

Nestleder/sekretær

Lars-Inge ATnevik


